
ÖLOF:s ungdomskommitté 2022-10-24  

Plats: Digitalt möte 

Kl.20:00-21:30 

Närvarande:    
Sofia Carlsson (Lindebygden), Sofia Erlandsson (Milan), Magnus Carlberg (Almby), Petra Martinsson  

(Almby), Johanna Nordström (KFUM), Örjan Säker (Hagaby), Madeleine Olsson (Tisaren). 

Föregående protokoll 
Läses igenom och läggs till handlingarna. 

USM-tröjor 2023 
Madde kollar upp eventuellt tröjleverantör inför nästa möte. 

Prisutdelning ÖLOF:s och Ullmax ungdomsserie 
Ändrat datum till lördag 29/10. Sofia C har priserna från Ullmax och har ordnat med lotteriet. 

Johanna ordnar med en intervallträning vid sidan av OL-skyttet. Distanspass som alternativ. 

Inför Föreningsledarkonferensen 26 november 
Inbjudan till träning med elitmiljön har lagts ut på hemsidan och delats på Facebook. Anmälan är 

öppnad i Eventor.  

Sofia E och Örjan representerar ungdomskommittén under konferensen. Sofia gör en PPT med 

kommitténs punkter:  

• Lottning av klasser med samma bana ”i varandra” förekommer för HD10-16 vid distriktets 

tävlingar. Vi vill framföra önskemål om att detta bör undvikas. 

• Ullmax är vår sponsor till poängserien i ytterligare två säsonger. Loggan måste finnas lätt 

tillgänglig. 

• Lyfta Fyrklöverkonceptet (syfte, innehåll, förväntningar).  

• Ungoteket under vintern? 

• Förslag att ta bort sprintserien ur långtidsplanen programmet. Sprint kan erbjudas ändå, 

men utan poängräkning. 

• Daladubbeln inte något distriktgemensamt arrangemang. 

• Vi önskar få Dubbelfajten överflyttad till Tävlingskommittén. 

 

Distriktsmatchen 2023 
Sofia C har mailat ett granndistrikt och frågat om det är möjligt att byta arrangörsår med dem. 

Inväntar svar. Vid negativt svar kommer ungdomarna behöva inhysas i skollokaler, då ingen lämplig 

lokal med sängar finns att tillgå i vårt distrikt i augusti 2023. 

 



Ungoteket  
Johanna har kollat av med Elin S om upplägget vi hade senast. Om det ska genomföras nu i vinter 

behöver planeringen komma igång snarast.  Ekonomi? Vilket bidrag kan vi räkna med från RF-SISU? 

Kan vi söka bidrag från Allmänna arvsfonden? 

Vi lyfter frågan om Ungoteket på Föreningsledarkonferensen. Vi kan se att det är möjligt att 

genomföra bitar av innehållet nu i vinter; arrangemang, banläggning och IT. Vi ser även ett behov av 

en kostföreläsning. Förslag på datum är v.3 och v.6. Vi kollar upp i våra föreningar om vi har personer 

som kan hålla i utbildningen. Johanna kontaktar RF-SISU och hör vad de kan bidra med.   

Läger i Kilsbergsgården 
Gården är bokad 26-29 maj. Läger riktar sig till ungdomar 13-16 år. Vi tillfrågar Eva Korkeakoski om 

hon kan ansvara för köket även i vår.  

Fyrklöver  
Sofia C har gjort ett utkast till policy som ska fungera som lathund för arrangörer av Fyrklövrar. Vi 

läser igenom dokumentet till nästa möte. 

USM-läger 2023 
Det arrangeras ett läger den 10-12 mars 2023 i Karlskrona. Klubbarna ordnar själva med eventuellt 

deltagande. Planering av ett eventuellt distriktsgemensamt läger avvaktar vi med.  

Fortsatt mötesplanering fram till årsmötet 2022-2023 
Extramöte 5 december 2022 (digitalt). Madde ordnar med möteslänk 

23 januari 2023 

 

Vid tangentbordet: Sofia Erlandsson (OK Milan) 


